

Feast of Amrita



Synopsis

On her way home from school with her classmate, Tamahi, a high school girl, witnesses a strange apparition in front of a colossal apartment building. Startled and frightened, she enters the building and senses an eerie atmosphere and inexplicable gazes from the environment...

Comment

Director Saku Sakamoto, an international animation artist, followed up his previous work "Aragne: Sign of Vermillion" with another one-man production. In this day and age, individually produced animations are no longer a rarity. In such an environment, our goal was to create the ultimate individually produced animation. Through this film, we hope that people around the world will learn about the diversity of Japanese animation by meeting various talents and promoting the appeal of original works that can only be produced by individuals.

zelicofilm,LLC



Founded by Osamu Fukutani, creator of the film "Kowaii Doyo" starring Mikako Tabe, game "Twilight Syndrome Forbidden Urban Legend" for Nintendo DS directed and written by Fukutani, and the novel "Shibuya Kaidan" which was

made into a film starring Maki Horikita. His previous animated feature film, "Aragne: Sign of Vermillion" was screened at a number of prominent film festivals, including the Annecy International Animation Film Festival, where the film was invited for screening, and was a great success with audiences.

Company Contact

info@zelicofilm.co.jp
<https://www.zelicofilm.com/>

Credit



On-road show at Cine Libre Ikebukuro on May 26, 2023 and other venues throughout Japan.<https://www.amrita-movie.com/>
Director/Animator/ Original author/Scriptwriter/Composer: Saku SAKAMOTO
Cast: Maaya UCHIDA, Mamiko NOTO, MoeMi, Kana HANAZAWA (special participation)
Planning/Production/Supervision: Osamu FUKUTANI Production/ Distribution/ Copyright: zelicofilm,LLC
©SakuSakamoto / zelicofilm,LLC

Feast of Amrita



Synopsis

En rentrant de l'école avec sa camarade, Tamahi, une lycéenne, est témoin d'une étrange apparition devant un immeuble colossal. Surprise et effrayée, elle entre dans l'immeuble et ressent une atmosphère étrange et des regards inexplicables venant de l'environnement...

Commentaire

Le réalisateur Saku Sakamoto, un artiste de l'animation de renommée internationale, a suivi son travail précédent "Aragne: Sign of Vermillion" avec une autre production individuelle. De nos jours, les films d'animations créés par une seule personne ne sont plus une rareté. Dans ce contexte, notre objectif était de produire l'ultime film d'animation réalisé par une seule personne. Avec ce film, nous espérons que les gens du monde entier découvriront la diversité de l'animation japonaise en rencontrant des talentueux artistes; et qu'ils comprendront le charme d'une telle œuvre réalisées entièrement par une seule personne.

zelicofilm,LLC



Fondé par Osamu Fukutani, créateur du film "Kowaii Doyo" avec Mikako Tabe, du jeu "Twilight Syndrome Forbidden Urban Legend" pour Nintendo DS réalisé et écrit par Fukutani, et du

roman "Shibuya Kaidan" qui a été adapté en film avec Maki Horikita. Son précédent long métrage d'animation, "Aragne : Sign of Vermillion", a été projeté dans de nombreux festivals de cinéma prestigieux, notamment au Festival international du film d'animation d'Annecy, où le film a été invité à être projeté, et a remporté un grand succès auprès du public.

Contact

info@zelicofilm.co.jp
<https://www.zelicofilm.com/>

Crédit



Projection en salle au Cine Libre Ikebukuro le 26 mai 2023 et dans d'autres cinémas à travers le Japon. <https://www.amrita-movie.com/>
Réalisateur/Animateur/ Auteur original/Scénariste/Compositeur: Saku SAKAMOTO
Distribution : Maaya UCHIDA, Mamiko NOTO, MoeMi, Kana HANAZAWA (participation spéciale)
Conception/Production/Supervision : Osamu FUKUTANI
Production/ Distribution/ Copyright: zelicofilm,LLC ©SakuSakamoto / zelicofilm,LLC